

Title (en)

Key bracelet for use at swimming-pools.

Title (de)

Schlüsselarmband, speziell für Schwimmbäder.

Title (fr)

Bracelet muni d'une clé destiné aux bassins de natation.

Publication

EP 0489981 A1 19920617 (FR)

Application

EP 90203313 A 19901213

Priority

EP 90203313 A 19901213

Abstract (en)

The invention relates to a key bracelet for use at swimming pools, consisting of an elastic ring (1) to which the key (2) is hinge-connected at one point, on which bracelet a housing (3) is provided for receiving the free end of the key (2), the distance between the point at which the key (2) pivots relative to the bracelet and the abovementioned housing (3) being measured such that, when a pulling action is exerted on the ring, at least between the abovementioned point and housing, the end of the key (2) is located outside the housing (3) whereas, in the normal position, the said free end of the key (2) is located inside the housing (3). <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention concerne un bracelet muni d'une clé destiné aux bassins de natation, constitué par un anneau élastique (1) auquel la clé (2) est reliée à charnière en un point, bracelet sur lequel un logement (3) est prévu pour recevoir l'extrémité libre de la clé (2), la distance entre le point où la clé (2) pivote par rapport au bracelet et le logement (3) précité étant mesurée de telle sorte que lorsqu'on exerce une traction sur l'anneau, tout au moins entre le point et le logement précités, l'extrémité de la clé (2) se trouve hors du logement (3), tandis que dans la position normale, ladite extrémité libre de la clé (2) se trouve à l'extérieur du logement (3). <IMAGE>

IPC 1-7

A44C 5/00

IPC 8 full level

A44C 5/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

A44C 5/0038 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] FR 2262178 A1 19750919 - SCHULTE SCHLAGBAUM AG [DE]
- [A] FR 2322564 A1 19770401 - EULIT WERK STAUDE & CO KG [DE]
- [A] US 2358351 A 19440919 - SAMUEL SEGAL
- [A] DE 1557614 A1 19700402 - KERAPID FERTIGUNG
- [A] US 2078325 A 19370427 - HALLOCK ELWYN R

Cited by

US6050119A

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0489981 A1 19920617; EP 0489981 B1 19940622; DE 69010208 D1 19940728; DE 69010208 T2 19941103

DOCDB simple family (application)

EP 90203313 A 19901213; DE 69010208 T 19901213